
Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie pre finančnú správu a správu obecného majetku 

z  10.05.2021 

Program: 

1. Zber kuchynského odpadu 
2. Návrh postupu verejného obstarania Domu smútku a kanalizácie  
3. Podpora miestnych podnikateľov 
4. Rôzne 

 

Otvorenie 

     Predseda komisie Ing. Otto Lúdl privítal prítomných. 

 

K bodu č.1:  Zber kuchynského odpadu 

     Od roku 2021 vzniká pre všetky samosprávy povinnosť vytvoriť podmienky a zabezpečiť triedenie 
a zber biologický rozložiteľného kuchynského odpadu.  Ing. Gabriela Nádašdyová predniesla možnosti 
ako vytvoriť efektívny systém zberu, správny výber nádob  a frekvenciu zberu.  Čím sa bude viac 
triediť kuchynský odpad a motivovať ľudí,  tým bude menšie množstvo a frekvencia zberu 
komunálneho odpadu.  

    Aktuálne prebieha výber dodávateľa na vývoz kuchynského odpadu. Na enviromentálny fond 
podaná žiadosť vo výške 10 500 € na prefinancovanie nákupu  nádob na zber kuchynského odpadu.   

 

  K bodu č. 2:  Návrh postupu verejného obstarania Domu smútku a kanalizácie 

     Členovia výberovej komisie sa dohodli na on-line konferencii s obstarávateľkou ohľadom 
verejného obstaranie Domu smútku a kanalizácie na ul. Kpt. Nálepku p. Ing. Katarínou Százovou. 
 

K bodu č. 3 : Podpora miestnych podnikateľov 

     Žiadosť miestnych podnikateľov o prenájom obecných priestorov  - zverejniť  zámer na prenájom. 

 

K bodu č. 4 : Rôzne 

     P. Bogár navrhol na kultúrne akcie  „Medzinárodný deň detí“ +  „Hodová zábava“ prepožičať 
nasledovné zariadenie, aby sa dodržali epidemiologické opatrenia:  

    Systém GRT-030-QPC je vybavený skenerom s funkciou detekcie telesnej teploty, kontroly 
nasadeného rúška, samostatným skenerom QR kódu s predprípravou na čítanie systému MYGOPAS, 
nezávislým LCD displejom vyobrazujúcim aktuálny počet osôb, ktoré vstúpili do priestoru, počet osôb 
ktoré vyšli z priestoru, aktuálny počet osôb, ktoré sa v priestore momentálne nachádzajú a 
informáciu o voľnom počte osôb, ktorým systém ešte umožní vstup do priestoru v rámci 
prednastavenej kapacity priestoru. LCD displej zároveň vyobrazuje semafor, ktorý farebne informuje 
o možnosti vstupu, prípadne na naplnenie prednastavenej kapacity priestoru.  



 

Členovia komisie odporučili poslancom OZ schváliť  prenájom uvedeného zariadenia. 

 

Predseda fin. komisie ukončil zasadnutie a poďakoval všetkým za účasť. 

      

Zapísala: Ing. Vajdová 

 

                                                                                                           Ing. Otto Lúdl 

                                                                                                          predseda komisie 

 

 

 

 

     

 

 

 


